



SHOMAX

PRESS RELEASE

Shomax Energy Corporation Concludes Framework Agreement for Acquisition of 560MW of Energy Storage Projects in the UK

Québec, Canada

September 24th, 2021

Shomax Energy Corporation (“Shomax”), a Quebec Corporation, is pleased to announce that together with their UK based development partners, SoloS Power Ltd. (“SoloS”), Shomax has completed a Framework Agreement with Balanced Grid Works Ltd. (“BGW”) to acquire 560MW of battery energy storage projects throughout the UK. The terms of the Agreement are not being released at this time.

This process will see BGW, one of the leading energy storage developers in the UK, continue their expansion of interconnected battery projects with the Shomax and SoloS team. SoloS Shomax Ltd, the joint venture between SoloS and Shomax, will begin construction of the projects once they hit shovel-ready status from October 2021.

“The team at BGW and SoloS have been key partners for us at Shomax, providing us with a channel of entry into what is poised to be a very lucrative market,” stated Tom Bowker, the Shomax Chief Strategy Officer. “Our partnerships are important to our company, and we are committed to fostering strong relationships in all aspects of our business”.

The 560MW portfolio is made up of 10 projects and is expected to participate in ancillary service markets provided by the National Grid, wholesale energy market trading and Balance Mechanism Trading. As the UK aims to meet its energy transition goals of net-zero emissions of greenhouse gases by 2050, the projects will also provide local UK communities with employment opportunities and support economic recovery following COVID-19.

About Shomax Energy Corporation - Shomax Energy Corporation is a Canadian-based, independent power producer. The company is focused on creating dispatchable resource opportunities for utility scale applications and allow for further penetration of renewable generation.

For additional information, please visit www.shomax.ca or send a request to info@shomax.ca for further information

SHOMAX ENERGY CORP
www.shomax.ca

70, Rue Dalhousie, 300
Québec, QC G1K-4B2

Phone: 1.418.317.3303
E-mail: info@shomax.ca

La Corporation d'énergie Shomax conclut un accord-cadre pour l'acquisition de 560 MW de projets de stockage d'énergie au Royaume-Uni

Québec, Canada

September 24th, 2021

La Corporation d'énergie Shomax (" Shomax "), une société québécoise, est heureuse d'annoncer la collaboration avec son partenaire de développement basé au Royaume-Uni, SoloS Power Ltd. (" SoloS "). Shomax a conclu un accord-cadre avec Balanced Grid Works Ltd. ("BGW") pour l'acquisition de 560MW de projets de stockage d'énergie par batterie au Royaume-Uni. Les termes de l'accord ne sont pas publiés pour le moment.

Ce processus permettra à BGW, l'un des principaux développeurs de stockage d'énergie au Royaume-Uni, de poursuivre l'expansion de ses projets de batteries interconnectées avec l'équipe de Shomax et SoloS. SoloS Shomax Ltd, la coentreprise entre SoloS et Shomax, débutera la construction des projets dès qu'ils auront atteint le statut de "prêt à démarrer" soit en octobre 2021.

"L'équipe de BGW et de SoloS ont été des partenaires clés, pour nous, Shomax, en nous fournissant un canal d'entrée dans, ce qui est sur le point d'être, un marché qui s'annonce très lucratif", a déclaré Tom Bowker, directeur stratégique de Shomax. "Nos partenariats sont importants pour notre entreprise et nous nous engageons à favoriser des relations solides dans tous les aspects de notre activité. ()

Le portefeuille de 560 MW est composé de 10 projets et devrait participer aux marchés de services auxiliaires fournis par le National Grid, ainsi qu'aux marchés de l'électricité et aux échanges de mécanismes d'équilibre. Le Royaume-Uni s'efforçant d'atteindre ses objectifs en matière de transition énergétique, à savoir des émissions nettes de gaz à effet de serre nulles d'ici à 2050, les projets permettront également de réduire les émissions de gaz à effet de serre d'ici 2050. Les projets offriront également aux communautés locales britanniques des possibilités d'emploi et soutiendront la reprise économique après le COVID.

À propos de la Corporation d'énergie Shomax - La Corporation Shomax est un producteur d'énergie indépendant basé au Canada. La société se concentre sur la création de ressources répartissables pour des applications à l'échelle des services publics et permet une évolution accrue de la production d'énergie renouvelable.

Pour de plus amples renseignements, veuillez consulter le site www.shomax.ca ou envoyer une demande à l'adresse info@shomax.ca



SHOMAX ENERGY CORP
www.shomax.ca

70, Rue Dalhousie, 300
Québec, QC G1K-4B2

Phone: 1.418.317.3303
E-mail: info@shomax.ca